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Studentenkoten  -  Inbreuken op de Vlaamse wooncode 

In december 2019 was er heel wat commotie rond de inbreuken op de Vlaamse 
Wooncode bij studentenkoten in het Leuvense. Men spreekt over wantoestanden: 
studentenkoten met schimmelproblemen, ongedierte als muizen en ratten in de kamers, 
huizen waar water en elektriciteit niet naar behoren werken, reparaties die niet worden 
uitgevoerd, studenten die plots geconfronteerd worden met extra rekeningen, …

Studenten zijn makkelijke slachtoffers. Hun budget is vaak beperkt waardoor de kans 
vergroot dat men een studentenkot huurt met een slechte woonkwaliteit. Of de koten zijn 
onbewoonbaar of ongeschikt verklaard. In het ergste geval is er sprake van 
huisjesmelkerij.

Hoeveel inbreuken op de Vlaamse wooncode bij studentenkoten zijn er vastgesteld in 
2019? Graag een overzicht van de inbreuken en een opsplitsing per studentenstad.
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De jaarcijfers voor 2019 zijn nog in opmaak en zullen uiterlijk in april 2020 beschikbaar 
zijn.


